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Motion om planprogram för Västerås 
flygplats 
Efter decennier av styvmoderlig behandling och särskilt de två senaste årens 
turbulens, behöver flygplatsområdet i Västerås utvecklas istället för att 
avvecklas. Området ligger på ett attraktivt läge i landet med närhet till 
Stockholm, övriga Mälardalen och härifrån nås även stora delar av 
Mellansverige på några timmar. 

Det behövs ta ett helhetsgrepp på Hässlö-området och skapa långsiktighet. I 
dagsläget håller byggnader och hangarer på området varierande skick och det 
finns tveksamheter i att vilja ha sin verksamhet på Hässlö som grundar sig i 
dess brokiga historia men även i oklarheter kring möjliga framtida planprogram. 

Förutom Västerås flygplats kan området exempelvis inhysa logistik- och 
transportföretag som kopplar ihop flygfrakt med vidare transporter på väg, 
järnväg och vatten. Hyresavtal skrivs idag med ett stort antal olika aktörer, vilket 
vi vill se även i framtiden med bättre förutsättningar gällande stabilitet och 
pålitlighet för samtliga inblandade parter. För att få företag att etablera sig på 
Hässlö behöver de veta vilka områden som kan bebyggas och med vad. 

För att staden ska vara väl förberedd och möjliggöra snabba etableringar både 
gällande mark och lokaler, behövs ett planprogram. Planen ska tas fram med 
hänsyn till flygplatsens verksamheter och även närheten till 
vattenskyddsområde i den södra delen. 

Med anledning av ovanstående yrkar vi:  

Att det tas fram ett planprogram med fokus flygverksamhet för området 
Västerås flygplats. 
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